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PROTOKOLL   
Datum 

2024-11-22 
Nummer 

6 2024 

Kompletterat 2024-11-29  

Styrelsemöte i Kronobergs Luftvårdsförbund  
den 22 november 2024, klockan 1300–1500, via teams. 
Närvarande:  Magnus Gustafsson, Uppvidinge, ordinarie  

Rune Liljenberg, Länsstyrelsen, vice ordförande  
Jenny Fogel, Uppvidinge kommun, ordinarie, sekreterare 
Alma Ibrahimovic, Region Kronoberg, ordinarie? 
Linnéa Naess, Alvesta kommun, ordinarie 
Louise Ellman Kareld, Länsstyrelsen, ordinarie, webbredaktör 

1. Mötet öppnas  

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Fastställande av dagordning 

Styrelsen fastställer dagordningen.  

3. Föregående mötesprotokoll  

Protokollet gicks igenom lades sedan till handlingarna.  

4. Ekonomi, övrigt 

Bankärendet är överlämnat till Hugo för vidare kontakt med banken.  
Kassören har lämnat en ekonomisk rapport från oktober, som styrelsen tog del 
av. 
Faktura har kommit från SLU, som sköter provtagningen av krondroppsytorna. 
Avtal är på gång, men Jönköping ska kontrollera att det verkligen är de som får 
fakturan. 
Kommunerna blir fakturerade 2 gånger under 2024, en gång från Växjö kommun, 
och en gång från Uppvidinge kommun, med respektive andel av 
samordningskostnaden. Nästa år ökar kostnaden med indexuppräkning enligt ett 
avtal som tecknades inför denna avtalsperiod 2023-2028 mellan kommunerna 
och samverkansområdet. 

Beslut:  

- Sekreteraren ber kassören om ett utdrag av ekonomin som skickas till 
styrelsen, och Jenny undersöker om han kan vara med digitalt vid 
ekonomipunkten under styrelsemötena.   

5. LVF:s pågående program 

Krondroppsnätet:  

Mätningar fortgår enligt plan. Nästa år firar krondroppsnätet fyller 40 år. Det blir 
en happening i Göteborg.  

Tätortsprogram: 

− En offert har kommit om kostnad för mätning av bens(a)pyren i Markaryd. 
Kontaktpersonen på IVL, Viktor Klementz, har meddelat att mätningen 
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inte ingår i vårt avtal utan beställs utöver befintligt avtal. Förbundet har 
fått en offert. Kostnad 103 000 kr exkl moms. 
Offerten omfattar 8 veckors mätning, vilket rekommenderas av 
Naturvårdsverket, men ofta utförs mätningarna på 5 veckor utspritt över 
hela året. På köpet får vi dygnsmedelvärden, inkl PM10 och PAH. 
Ska vi utföra mätningen? 

I tabell 1 till IVL:s offert om tätortsmätningarna finns bens(a)pyren-mätningarna 
med men inte i tabell 2.  

Beslut 

- Jenny reder ut ekonomin kring tätortsmätningarna tillsammans med 
kassören och vi tar ett nytt kort möte efter det.  

- Jenny kontrollerar också med IVL om bens(a)pyren ingår i det befintliga 
avtalet 

- Extra styrelsemöten bokades in (pkt 10) för att kunna fatta beslut om 
denna mätning under 2024. 

Purple air mätarna: 

Placeringarna är klara. Jenny har kontakt med skolan i Alstermo och AMM 
Linköping för uppsättning av mätarna. Det behövs ett eluttag, som måste 
installeras. Kostnadsförslag ska tas fram för uttaget. Jenny utreder om 
Uppvidinge kommun kan ta den kostnaden. Inga kostnader väntas för 
luftvårdsförbundet. 

6. Hemsidan och sociala medier 

Nuvarande webb ligger som en externwebb inom Länsstyrelsens 
webbförvaltning. Utkast till samarbetsavtal finns mellan de fyra 
luftvårdsförbunden. Initial kostnad någon 1000-lapp för 2024 och kommande år 
cirka 600 kronor per förbund.  

7. Medlemmar och medlemsrekrytering 

Ny medlem och avgående medlem. Uppdatering om läget. 

Den som inte betalat räknar vi inte som medlem längre.  

Beslut 

- Medlemmen tas bort från medlemslistan på från webben. 
- Vi jobbar vidare med att rekrytera nya medlemmar. 

Nyhetsbrev näringsliv om förbundets verksamhet  

Rune och Jenny har sammanställt en text till medlemskommuner och 
Länsstyrelsen. Texten har kommit med i Länsstyrelsens nyhetsbrev om tillsyn till 
företag. 
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Information till kommunerna  

Brev till kommuner om varför man ska fortsätta vara medlem och poängen med 
att vara med i samverkansområdet är på väg att skickas ut. 

8. Aktuell information 

Kalmar läns luftdag genomfördes igår. Kalmar läns luftvårdsförbund delar ut ett 
stipendium om 10 000 kr och ett pris till årets luftvärnare.  

Luftvårdspriset 2024 

Vi diskuterade några olika förslag. Rune har kontakter med miljöcheferna och 
letar upp även näringslivsutvecklarna för att be dem om förslag till pristagare. 

Beslut 

- Rune skickar fråga till näringslivsutvecklare och miljöchefer om de har 
några nomineringar till Luftvårdspriset.  

9. Övriga frågor 

Sekreteraren kontaktar valberedningen med den information som finns om 
avgående förtroendevalda. 

10. Mötet avslutas 

Styrelsen lägger in ett kort digitalt möte i första hand den 29 nov kl. 10-11, och om 
det behövs även den 3 dec kl. 8-9. Mötet behövs för att komma vidare i punkten 
om mätning av bens(a)pyren i Markaryd under 2025 och den offert som vi har fått 
av IVL.  

Nästa ordinarie möte blir 6 februari 2025 kl. 9, på plats hos Länsstyrelsen 
Kronoberg 9–12, i lokal Värend. 

Ordförande tackar alla och avslutar mötet. 

Kompletterande möte 2024-11-29. 

11.  Mätning av bens(a)pyren 

I offerten inför det sexåriga avtalet listas de mätningar som borde göras under 
perioden enligt kontrollstrategin i tabell 1. Mätning av bens(a)pyren är en mätning 
som bör göras under avtalsperioden, under ett år och i en lämplig kommun med 
mycket vedeldning.  
I tabell 2 listas de årliga kostnader som faktureras. Där ingår inte bens(a)pyren.  
Den nya offerten från IVL omfattar kostnad för mätning av bens(a)pyren. Priset är 
103 000 kr, vilket omfattar 5 veckors mätning utspritt över året. I offerten till det 
sexåriga avtalet angavs kostnaden till 70 000 kr, vilket omfattar 8 veckors 
mätning, vilket rekommenderas av Naturvårdsverket.  
Mätningen ingår i arbetsplanen som antogs på årsmötet. Styrelsen konstaterar 
att denna mätning är en strategisk mätning som förbundet bekostar.  
Fråga om kontrollstrategins aktualitet nämndes, när måste den uppdateras? 
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